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Ecopolis Eisden-Lanklaar – Stand van zaken

Onlangs lanceerde Toerisme Limburg een pleidooi 
naar de minister om binnen de bipool Eisden-
Lankaar een zogenaamde "Ecopolis" te bouwen. 
Dat is een dagattractie met milieueducatieve en 
recreatieve thema's voor een breed publiek.

Recentelijk nog liet minister van Toerisme 
Bourgeois tijdens een bezoek aan de provincie 
Limburg blijken dat hij deze oproep steunt.

1. Is er al overleg geweest met het kabinet-
Bourgeois? Wat waren de resultaten?

2. ïs er al overleg geweest met Toerisme Limburg? 
Wat waren de resultaten?

3. Is de minister eveneens een voorstander van dit 
project? Bestaan er al concrete plannen?

Antwoord

1. Er was nog geen overleg hieromtrent.

2. Dit punt is al aan de orde geweest in de beheer-
raad van het Nationaal Park Hoge 

 Kempen onder voorzitterschap van mijn afge-
vaardigde.

3. Zo'n project kan zeker vanuit toeristisch oog-
punt interessant zijn. Probleem is uiteraard wie 
de noodzakelijke middelen aanbrengt. Binnen 
het budget van de afdeling Natuur is hiervoor 
geen ruimte. Zoals u weet is er voor de toe-
gangspoort Eisden-Lanklaar € 20 miljoen van 
LISOM voorzien. Het lijkt mij nuttig te bekij-
ken in welke mate de realisatie binnen dit bud-
get mogelijk is.


